
Prezydent Parmy: Niebawem spotkanie z Sabatinim

News - ASRoma.pl

Najpóźniej do 22 czerwca, zespoły Parmy i Romy muszą znaleźć

porozumienie w sprawie karty Fabio Boriniego. Gracza łączy się również z

innymi zespołami, plotkując iż latem ktoś odkupi połowę karty należącą do

Parmy. Portal gazzettagiallorossa.it skontaktował się z prezydentem

Gialloblu, Tommaso Ghirardim.

Nowości odnośnie Boriniego?

- Sprawę śledzi Leonardi [dyrektor Parmy, wyj. red.]. Uważamy Romę za

przyjacielski klub i w najbliższych dniach odbędzie się nowe spotkanie z Sabatinim,

na którym sytuacja zostanie wyjaśniona z wielkim spokojem.

Bardziej Parma czy Roma?

- Borini nie powinien wrócić do Parmy, gdyż gdy gracz jest łączony z takimi klubami

jak Roma, nie może wrócić do miejsca takiego jak Parma, choć wyniki w tym sezonie

dały wiele satysfakcji. Roma musi dokonać starannej oceny: zatrzymać gracza lub

zarobić na nim, gdyż zgłasza się po niego wiele poważnych klubów.
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